
Följ oss på Instagram: gs_avdelning3_ost

Medlemstidning för GS-facket avd 3 Öst Oskarshamn - Linköping  •  www.gsfacket.se/avd3 

Plankan

Innehåll
Ordförande har ordet        sid 2 
Vice ordförande        sid 3
Skyddsombudets dag             sid 4
Avtalsrörelse 2025                sid 5  
Smurfit Westrock          sid 6 
Smurfit  Westrock             sid 7
Avd. Representantskap         sid 8      
Sektioner 2025        sid 9
Arbetsplatser      sid 10 
Arbetsplatser       sid 11
Regionala skyddsombud    sid 12

Utgivare:
GS-FACKET
Avd. 3 Öst

Verkstadsgatan 13
572 35 OSKARSHAMN

Tel: 010-470 84 03 
Hemsida: www.gsfacket.se/avd3  
E-post: avdelning3@gsfacket.se

I redaktionen: 
Pontus Johansson
Maria Nordlander

Hemsidan och Instagram:
Pontus Johansson

Nr 5
2024

GS-facket kräver 4,2 % i löneökning och avsättning till 
arbetstidsförkortning. Här ser ni GS förbundsordförande 
Per-Olof Sjöö och avtalssekreterare Madelene Engman.
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Ordförande har ordet
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    Vice ordförande har ordet   



arbetsmiljöarbete? Skulle vi få en bättre arbets-
miljö om arbetsgivaren fått rättigheten att tillsätta 
skyddsombud utifrån sitt eget tycke och smak? NEJ, 
det skulle vi inte. Vi skulle få en förskräcklig arbets-
miljö.

Under perioden 1985–2019 var jag verksam som 
skyddsombud och huvudskyddsombud. 2009 blev 
jag anställd som lokal ombudsman och för närva-
rande är jag ansvarig för GS-fackets arbetsmiljö-
arbete. Jag har sett så enormt mycket fusk med 
arbetsmiljöarbete på olika arbetsplatser och jag 
kan utan minsta tvekan påstå att det hade varit ett 
fullständigt haveri för vårt arbetsmiljöarbete och 
goda arbetsmiljö om arbetsgivarna fått enskild makt 
över sin arbetsmiljö. Vi måste hålla fast vid den ord-
ning som råder, det vill säga, att vi som jobbar på 
golvet och känner vår arbetsmiljö bäst fortsätter att 
tillsätta skyddsombud som företräder oss!

Till er som är skyddsombud, tack för att ni orkar 
kämpa för att ge oss en god arbetsmiljö! TACK!

Och slutligen: Skyddsombud räddar liv… ta in det… 
Skyddsombud räddar liv!

Med tacksam hälsning,
Patrik Karlsson
Arbetsmiljöansvarig
GS-facket
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Skyddsombudens dag
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     Avtalsrörelsen 2025

är inte lönerna som gjort att träindustrin gått tungt, 
förklaringen till den låga efterfrågan på trävaror lig-
ger i ett minskat byggande till följd av en hög infla-
tion och ränta. Att regeringen avstått satsningar för 
att mildra krisen har inte förenklat för GS-fackets 
medlemmar. Men Per-Olof Sjöö är optimistisk för 
framtiden.

-Bostadsbristen har inte blivit mindre i spåren av 
de varsel som vi sett de senaste ett och ett halv 
åren, tvärt om. Bostadsbehovet är rekordstort och 
branschen kommer behöva göra stora nyanställ-
ningar när byggandet vänder uppåt igen. Då är det 
viktigt att företagen kan erbjuda attraktiva arbets-
villkor och bra löner för att säkerställa kompetens-
försörjningen, avslutar Sjöö.

Det mesta pekar också på att vi är igenom högin-
flationsperioden, och möjligheten att säkerställa 
reallöneökningar, det vill säga löneökningar högre 
än inflationen, ser återigen goda ut.

-Efter en period av hög inflation där våra medlem-
mars köpkraft minskat är jag glad att vi går fram 
med ett krav på både höga löneökningar men också 
offensiva krav på ytterliga avsättningar till de 
mycket populära arbetstidsförkortningssystemen. 
Det visar på en stark sammanhållning i Facken 
inom industrin och en vilja att förbättra villkoren för 
svenska industriarbetare, säger GS-fackets avtals-
sekreterare Madelene Engman.

Men det kommer inte bli någon enkel match att ro 
hem de här förslagen hos arbetsgivarna tror hon.

-Varje avtalsrörelse innebär en kamp mot arbets-
givarna för varje krona. Det kommer bli en oerhört 
tuff avtalsrörelse där vår fackliga styrka blir av-
görande. Det är viktigt att komma ihåg att varje 
medlem räknas, avslutar Madelene Engman.
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Arbetsplatsbesök Smurfit Westrock
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Arbetsplatsbesök Smurfit Westrock

På Smurfit Westrock arbetar det 85 kollektivanställda 
varav alla är medlemmar, vilket är jätte bra. Ju fler vi 
är desto starkare blir vi. Här jobbar de flesta 2-skift 
och på olika avdelningar med olika befattningar som 
tex. stansare, fönstrare, kapsellimmare, tryckare med 
flera.
Här är mångfaldhet viktigt. Vi har många medlemmar 
med olika bakgrund och härkomst vilket vi i GS ser som 
en stor tillgång.
På Smurfit Westrock är det Förpackningsavtalet som 
gäller. Detta är ett av GS grafiska avtal. 

Roland Shabanaj går under 2024 GS framtidsakademi.
GS-facket har tagit beslut om en långsiktig satsning på 
att stärka unga förtroendevalda GS:are i deras fackliga 
uppdrag. GS framtidsakademi är en av de största sats-
ningarna i förbundets historia och sträcker sig över 
flera år fram till hösten 2025.

Det må vara en klyscha men det gör det inte mindre 
sant: de unga är framtiden, och GS-facket gör nu en 
storsatsning på framtiden!
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Avdelningens representantskap
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Sektioner 2025
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Arbetsplatsbesök



Arbetsplatsbesök
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